

Bestyrelsesmøde tirsdag d.12/2.2019 kl. 19.00
i Medborgerhuset, Østergade, Tønder

Tilstede: JK, Jens J, John J, TK, HJ, HT, UO

Afbud: KJ, CF

1. Godkendelse af referat:

Godkendt. (TK)

2. Meddelelser:

Formand:

Tk siger at Jens J vil deltage i generalforsamlingen i Gelså sammenslutningen d.18/2 da TK er forhindret.

Tk fortæller at han og HJ vil deltage i generalforsamlingen for Vidå sammenslutningen i Sønderborg d.26/2.

Der snakkes om hvilke datoer der kunne passe for et møde med forbundet. Jens J vil tage kontakt til dem.

Kassereren:

HJ fortæller at regnskabet er færdigt og at det kun mangler at blive revideret. Dette vil ske d.13/2.

VPU:

HJ siger at han vil kontakte Søren Larsen fra DTU om der er mulighed for at købe nogle 1år laks til udsætning. Foreningen for i forvejen 20.000 halvårs laks da vi er med i laksehandlings planen.

John J spørger om der ikke kan findes en grund til at det ca. kun er 1-2 procent at vores udsætnings fisk der kommer tilbage i åen. Der snakkes om forskellige ting der har indvirkning på dette. Fx Å forløbet, Skary, Sæler, gedder, De nye søer (Hestholm /Nørresø). HJ foreslår at John J kommer med på et restaurerings kursus. Dette syntes John er en god ide. HJ sørger for tilmelding.

HJ fortæller at der er et renoveringsprojekt i Bjerndrup Mølleå og Slogså.

HT siger at Dansk Naturfrednings nævn også kigger på spærringen ved Jyndevad mølle.

3. Generalforsamling

Tk fortæller at han har bestilt vandrehjemmet til torsdag d.21/3 kl.19.30.

Der snakkes om hvem der er på valg.

-HJ (Kassere) modtager genvalg, men ikke som kassere.

-UO modtager ikke genvalg. Han vil i stedet hjælpe VPU med praktiske ting

-Jens J modtager genvalg

-Kurt Jeggesen skal vælges for to år som suppleant

-Christian Petersen (revisor)

-Finn Jensen (Revisor suppleant)

Der skal finde en ordstyrer og en sekretær til generalforsamlingen. Dette undersøges til næste møde. Pokaler og Premier er næsten på plads. Jens K og Jens J har indsamlet pokaler. Jens K og TK vil sørge for gravering.

4. Regnskab.

HJ siger det ser positivt ud.

5. Regulering af skarv

John J og HJ siger de vil tage fat i andre foreninger for at se hvad de gør. De vil også kontakte Dige greven Fedder Feddersen. De vil også tage fat i Skov og Naturstyrelsen ang. Hestholm sø og Nørres sø.

6. Dagskort.

TK siger han har været i kontakt med JCL ang trykning af dagskort. JCL har fortalt at Tinglev Bogtrykkeri ligger inde med en kladder til dem. TK vil tage kontakt til Dem. Der snakkes om at årstal skal fjernes fra dagskort/3 dagskort så der kan trykkes flere ark af gangen.

TK fortæller også at han har været i kontakt med Anne Holbæk far forbundet ang dato på fiskekortet. Datoen skulle have været ændret til d.12.2.2020 men dette er ikke sket. TK vil kontakte Anne Holbæk igen.

7. EVT. Næste møde d.5.3

John J fortæller at han og Gunnar Matthiesen har været til møde i Vingsted ang fiskerikontrol. Han siger at det var et spændende møde, men er overrasket over hvor lidt en kontrollør egentlig må gerne efter at den nye persondata lov er trådt i kraft.

John fortæller også at han har været i kontakt med Brededro's Junior afdeling ang samarbejde. Han siger at Bredebro kommer med til årlige fiske tur i Lovtrup fiske sø.

HT fortæller at på Naturens dag d.8 sep. er der også planlagt Åben Å dag ved fugleøen.

Jens J spørger HT om han ikke kan lave en vandre tur langs diget. HT siger det er en fantastisk ide og han vil se hvad han kan gøre.

TK

